
Referat	  FAU	  Førde	  Barneskule	  
	  
	  
	  
	  
Dato/tid:	  	   14.	  juni	  2022	  kl	  17.30	  –	  19.30	  
Deltakerar:	   FAU:	  	  	  Uthevet	  navn	  var	  tilstede	  

	  
Klasse	   FAU-‐kontakt	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Vara-‐FAU-‐kontakt	  
1	   Trygve	  Hermansen	   Kjersti	  Øverlien	  
2A	   Sandra	  Mikalsen	   Silje	  Tolstadløkken	  
2B	   Iselin	  Stafsnes	  	   Kjellrun	  Lavik	  
3A	   Therese	  Kleiven	   Siv	  Hatlem	  
3B	   Dagfrid	  Vallestad	   Kristine	  E.	  Horne	  
4A	   Jan-‐Erik	  Hauge	   	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Olav	  Berqvam	  
4B	   Øyvind	  Korsøen	   Hilde.therese.nordberg	  
5A	   Marita	  Grønsberg	  Veborg	   Megan	  Rose	  Molly	  Butcher	  
5B	   Renate	  Kvalstad	   Jill	  Rysjedal	  
6A	   Kay	  Arne	  Kalstad	   	  
6B	   Kristine	  E.	  Horne	   Magne	  Westvik	  
7A	   Solveig	  Skaar	   	   Sandra	  Mikalsen	  
7B	   Gunvor	  Solvik	  	   Anne	  Østenstad	  
	  
Ass.	  rektor	  May	  Helen	  Midtbø-‐Nodbom	  
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Nr	   Sak	   Oppfølging	   Ansvar	  

1	   Referat frå forrige møte. 
 
Info frå ass. rektor: 
Ny synfaring i forhold til manglende maling på uteplassen. 
Savner noen utforminger «Four-square». Vil få det ferdig, så vurderes det hvor 
man kan gjøre tilpasninger. Passer på at stein ikke havner på gummidekket.  
 
Forsterket skole for elever fra Ukraina, skolen har mottatt 3 elever så langt, 
usikkerhet på utviklingen fremover.  
 
Paviljongen er ikke besluttet enda, står på kostnader.  
Plantekassene er flyttet og har fått plantet litt grønnsaker og urter.  
 
Vedlikehold; stort ønske om maling. Ressurser blir fjernet fra vaktmester, som 
ikkje blir erstattet. Ønsker å få samlet dette for å kunne få gjennomført maling og 
vask.  
 
FAU i samarbeid med vaktmester har ikke fått gjennomført dugnad på 
uteplassen i juni slik som i fjor. Bør forsøke å delegere til også andre utenfor 
FAU. Mulighet for å definere en fast klasse (3. og 4. trinn) til å ha ansvaret for en 
dugnad? Her må oppgaver bli meldt inn fra vaktmester. 
 
Status på Førde BS sin fremtid. Endelig beslutning til høsten, grunnlaget skal 
være ferdig i august. Her må lærere, elever FAU og alle andre være tett på og 
følge opp.  
 
Felles diskusjon/evaluering fra kvelden med barnevakten: husk det er mulig å ha 
andre ressurser enn Barnevakten. Sjekk kven som kan tilby kva og til hvilken 
pris. Mulig å koble foreldremøtet til same dag. 
 
Noen skoler har foreldremøter på samme dag og det gir mulighet for felles  
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informasjon og individuelle klasser.  
Mulighet til å dele to grupper 1-4. trinn og 5-7. trinn. FAU prøver å følgje opp 
dette i neste skoleår. Må sikre at det er god nok tid til å få gode diskusjoner i 
den enkelte klasse. Møtet kan også kombineres med en temakveld.  
 
v/E39 (Førdepakken) Det jobbes nå med graving, vanskelig å si noe om kva 
som er planlagt og når det er ferdig.  
 
FAU Utegruppen og ZIP-line; det er sendt søknad til Sparebanken Vest.   
 
Felles skoleavslutning for hele skolen? 
 
Gyldendal er valgt som læreverk, Salto og Multi. Engelsk er ikke valgt.  
Gyldendal digitalt er også valgt.  
 

	  
FAU støtter at dette testes til 
høsten og gjør en evaluering i 
etterkant 
 
 
 
 
 
 
Må følges opp videre. 
	  
FAU	  anbefaler	  at	  det	  er	  felles	  
avslutning.	  

2	   FAU sin økonomi og regnskap v/kasserer Gunvor 
59 990 kroner i inntekter fra 1. mai 
3350	  kroner	  på	  julegrantenningen	  
7900	  kroner	  i	  kostnader,	  premier	  refleksaksjonen	  og	  julegrantenningen,	  og	  
temakvelden.	  
24	  000	  kroner	  i	  kostnader.	  
	  
Overskuddet	  fra	  17.	  mai	  ble	  på	  rundt	  36	  000	  kroner,	  18	  000	  kr	  skal	  brukes	  på	  nye	  
innkjøp.	  	  
	  
FAU	  har	  140	  000	  kroner	  på	  kontoen.	  	  
FAU	  må	  vurdere	  vedtektene	  i	  forhold	  bruk	  av	  midler	  og	  minimum	  balanse	  på	  kontoen.	  	  
ZIP-‐line	  og	  egge-‐disse?	  Sette	  av	  50	  000,-‐	  til	  dette.	  	  
	  
	  
Innkjøp	  av	  grill	  til	  skolen	  for	  overskuddet	  fra	  17.	  mai?	  Blir	  besluttet	  	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Ta	  dette	  til	  diskusjon	  til	  første	  møte	  
over	  sommeren.	  
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3	   Årshjul  
 
Årshjulet ble presentert av Gunvor. Legges ved referatet.  
  

	  
	  
	  

	  

4	   Oppsummering av 17. mai 
 
Er påbegynt på en ”bruksanvisning” for de som skal ha ansvaret neste år. 
Mangler noen tilbakemeldinger. 
Programmet er skolens ansvar, her må det følges opp av foreldrene.  
Det må tydeliggjøres kva som er skolens ansvar og hvordan skal man klare å 
følgje det opp.  
 
Det må sikres betre informasjon til klassekontaktene om oppmøte.  
 
Veldig bra gjennomført, mye folk og flott stemning! 
 
Må sikre informasjon til klassene for å sikre at programmet blir planlagt.  
Det er behov for ekstra tømming av søppel før 17. mai. 
 
”Bruksanvisningen” ferdigstilles før sommeren. 
 

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Marita	  og	  Renate	  

	  

5	   Trafikktryggleik, felles høringsfrist sammen med FAU FUSK 
 
Det er gitt innspill sammen med FUSK.  

• Hjertesone, ansvaret må sentralt.  
• Trafikksikker kommune 
• Førdepakken 
• Myke trafikanter 

 
Endring av tiltak Kyrkjevegen i Førdepakken er foreslått endret.  
 

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Her	  må	  det	  følges	  opp	  hva	  dette	  
betyr	  for	  trafikksikkerheten.	  Gunvor	  
tar	  kontakt	  med	  Firda.	  
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6	   Val av leder og nestleder 
Val utsettes til komplett FAU-utvalg Høst 2022 er satt. 
Øyvind blir med på neste møte for å sikre god overlevering. 

	   	  

7	   Eventuelt 
Neste møte blir i slutten av august/begynnelsen av september.  

	   	  

	  


